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      Аннотация

    
        
          Цель данного проекта - разработка комплексного плана благоустройства территории для коттеджного поселка, расположенного в Ленинградской области. Задача заключается в создании качественной и эстетически привлекательной среды, которая улучшит качество жизни жителей. В ходе работы решались такие задачи как: 1. Организация рельефа территории; 2. Организация рельефа ОПСС; 3. Проектирование системы дождевой канализации; 4. Проектирование дренажной системы в зоне ОПСС; 5. Подбор благоустройства территории в рамках концепции «Зелёное строительство». Результатом исследования стала разработка проекта благоустройства территории. Была изучена концепция «Зелёное строительства» и климатические условия Ленинградской области и в этих рамках был проведен подбор и сравнение с традиционными материалами некоторых элементов благоустройства. Для достижения данных результатов в работе были использованы следующие информационные технологии: • Autodesk AutoCad • Microsoft Word • Microsoft Excel.
        

        
          The focus of this project is to develop a comprehensive territory improvement plan for a cottage settlement located in the Leningrad region. The aim is to create a well-designed and aesthetically pleasing environment that enhances the quality of life for the residents. The primary objectives addressed in this study are as follows: 1. Terrain organization and optimization of the landscape design. 2. Terrain organization for potentially hazardous facilities within the area. 3. Designing an efficient and sustainable rainwater drainage system. 4. Developing a drainage system suitable for the potentially hazardous facilities zone. 5. Selecting and implementing environmentally-friendly approaches to territory improvement based on the principles of Green Building. The research culminates in the creation of a detailed territory improvement project. The study encompasses an exploration of the Green Building concept, as well as an analysis of the specific climatic conditions prevailing in the Leningrad region. Within this framework, a careful selection and comparative analysis of various landscaping elements using both traditional and innovative materials are conducted. To accomplish the objectives of this study, various advanced information technologies are employed: • Autodesk AutoCad • Microsoft Word • Microsoft Excel.
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